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	1.     You will find enclosed, for your information, a brief paper entitled "Manning Principles for Mobilization", which is being issued as VCDS Force Structure Guidance.  The purpose of this document is to supplement and expand upon the reference by delineating the principles that will guide manning in all stages of mobilization, in order to further clarify and support the force development process.  The French version of this document will be published as soon as it is translated.


	
	1.     Veuillez trouver ci-joint, pour votre information, le document intitulé  « Manning Principles for Mobilization ».  Ce document servira d'orientation de la structure des forces du VCEMD.  Il a pour objet principal de renforcer et de développer la référence en expliquant les principes qui guideront la dotation du personnel dans toutes les étapes de la mobilisation.  Ceci nous permettra de clarifier et de soutenir le processus de développement de la Force.  La version française de ce document sera publiée dès que traduite.



	2.     A secondary purpose is to further define the framework for ongoing developmental work, such as the Land Force Reserve Restructure process, and forthcoming guidance on the future of the Supplementary Reserve.
	
	2.     L'objectif secondaire est de définir le cadre dans lequel nous poursuivrons la Restructuration de la réserve de l'armée de terre, ainsi que l'orientation à venir au sujet de l'avenir de la Réserve supplémentaire.
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